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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem fordít a kormány kiemelt figyelmet a 
kilakoltatásokban érintett kiskorúakra és idősekre?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Dr. Völner Pál államtitkár úr 2020. május 29-én keltezett, K/8867/1. számú válaszában arról 
tájékoztatott:

”[A]z ingatlanok kiürítésével kapcsolatban végzett végrehajtói tevékenység kapcsán a kiskorú, 
illetve időskorú személyek érintettségéről nem áll rendelkezésre információ, ilyen típusú 
adatgyűjtést sem az Igazságügyi Minisztérium, sem az MBVK, illetve a végrehajtók sem végeznek.”

Tisztelt Miniszter Asszony!

Fentiek értelmében a következő kérdésekben kérem a tájékoztatását:

Van-e tudomása Önnek a felsoroltakon kívül más olyan szervről, ami készít statisztikákat a 
kiskorúak és időskorúak érintettségi arányáról a kilakoltatások kapcsán? 

Amennyiben nem, úgy miért nem érzi a kormány fontosnak, hogy kiemelt figyelmet fordítsanak a 
kiskorúakra és az idősekre a kilakoltatások kapcsán, legalább olyan mértékben, hogy nyilvántartsák 
a kilakoltatott kiskorúak és időskorúak, nyugdíjasok számát? 

Miért nem alkot a kormány speciális szabályokat a kiskorúak és időskorúak kilakoltatásával 
kapcsolatban? 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Tisztelettel:

Dr. Oláh Lajos 
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